
Hallo Tennis vrienden/vriendinnen,  

Hierbij een Nieuwsupdate van de Tennisvereniging de Vierslag.  

Sinds de jaarvergadering van 2024 is het bestuur behoorlijk veranderd. Graag stellen we het huidige 

bestuur aan u voor. Dagelijks bestuur is in handen van Jasper, Jill, Eeke en Marinus. Naast de 

bestuursleden hebben we voor de jeugd Aletta, voor het organiseren van toernooitjes Edwin, en voor de 

Competities Tea. Sjoerd doet de kantinevoorraad, Renske de coördinatie van Kantine schoonmaak, en 

Rixt leegt de container Door het afscheid van Dirk Jan en Jelmer zijn we nog wel op zoek naar een 

secretaris. Als iemand het team wil versterken en deze taak leuk vindt dan horen we het graag. Voor 

velen is het bestuur nieuw met nieuwe gezichten; 

 

    

Actueel. 

Zomertoss; samen met de verenigingen St. Jabob, Oude Biltzijl, Minnertsga, St. Annaparochie en 

Berlikum wordt een zomertoss georganiseerd. Iedere vereniging organiseert een keer. De andere dorpen 

deden dit al en het zijn gezellige tennisavonden samen met omliggende dorpen. De data zijn Vrijdag 26-7 

en 2-8, 9-8, 16-8 en 23-8.  

Het is vrijblijvend, er wordt elke avond getosst en we spelen dus allemaal door elkaar.  

Je hoeft dus niet elke avond mee te doen, maar het zou wel leuk zijn als er 3 of 4 per avond zijn, met name 

als het in Berlikum is. 

Wie dit leuk vindt, en mee wil doen, dat kan via de tennisapp of via het melden bij MarinusStoffers als dit 

nog niet aangegeven is in de app. app 06-15177210 

 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Nieuwsbrief 

  



Friesland actief; 

Recent heeft de jeugd geboren van 1 Augustus 2007 tot en met 31 Juli 2012 een brief gekregen van Gratis 

Actief van de Waadhoeke. Ze kunnen een tegoed van 200 euro besteden aan sport en cultuur activiteiten 

en er is een speciale site gratisaktyfwaadhoeke.frl waar de clubs staan met het aanbod en mogelijkheden. 

Dit kunnen ze gebruiken tot 31 Juli 2026. Als tennisvereniging tv Devierslag staan we ook vermeld op 

deze site en kan de jeugd zich aanmelden voor lidmaatschap, tennisles, eenmalige of serie activiteiten. 

Omdat het om een periode van 2 jaar gaat wordt het aanbod steeds vernieuwd. 

Heb je jeugd in deze leeftijd, of spreek je ze wel eens…….. Laat ze dan kijken bij tv De Vierslag. 

Onderhoud.  

Sinds eind vorig jaar hebben we Zonnepanelen. Dit scheelt behoorlijk ik de oplopende energiekosten. 

Helaas is de garantie voor de lichtmasten afgelopen en hebben we behoorlijk in de buidel moeten tasten 

voor de vervanging van lampen. De onderdelen voor een goed werkende verwarming zijn aanwezig, we 

zullen alleen nog iemand moeten vinden die handig is om dit goed te instaleren. Hetzelfde geld voor de 

automatische lampen voor de luifel van de kantine. Ook hier hebben we iemand nodig met 2 

rechterhanden, die ons kan helpen.  

Schilderwerk; De kantine is wel aan wat onderhoud toe. Met Peter is besproken een dag te organiseren 

om de kantine te verven. Aangezien we Peter er niet alleen voor willen laten staan, gaat we een dag 

organiseren om met verenigde krachten de boel schoon te maken, beetje te schuren en Peter bij te staan 

in het kwasten. Alle hulp is welkom, met vele handen is het zo gedaan.   

Ook is het onkruid in het verwijderd. We kunnen er weer even tegen.  

  

    

   

 

 

 



  

Gang van zaken.  

De voorjaarscompetities zitten er weer op. er is weer flink 

getennist, met wisselende resultaten maar zo te horen en te 

zien hadden alle leden die meegedaan hebben hier veel 

tennisplezier aan beleefd. De zomer staat voor de boeg, en de 

bedoeling is om binnekort (voor of net na de zoemer) weer een 

clubdag met tennistoernooi te organiseren. Of het een BBQ 

wordt of anders gaan we nog bedenken. Dit zullen we ruim op 

tijd aankondigen, het zou leuk zijn om zoveel mogelijk leden te 

zien komen. De prijzen staan al klaar;   

  

Donderdag competitie.  

Helaas lukt het niet om elke Donderdag voldoende animo te vinden om gezellig te trainen. Durk heeft 

geprobeerd de competitie weer op te zetten. Door te weinig deelname lukt het nu vaak niet. Best wel 

jammer. Als je zin hebt om Donderdags avonds een balletje te slaan…… Aarzel niet je te melden.   

Website;   

De site van Tennisvereniging is tvdevierslag@knltb.site. Op dit moment staat de basis op de site. Het 

bestuur is bezig om de site aantrekkelijker te maken, met alle relevante informatie. Alle ideeën, wensen 

etc. zijn welkom. Als er iemand is die handig is in het ontwerpen van de site, of kan helpen, graag. 

Bestuursleden kunnen hiervoor benaderd worden.  

  

  

Prijslijst;  

Het bestuur is bezig om de prijslijst kantine van een update te 

voorzien. Er staan nu enkele zaken op die we niet hebben, en enkele 

producten (halve liter fris, chips) zijn aan een inflatiecorrectie toe. Hier 

wordt geen winst op gedraaid.    

Nu we zonnepanelen hebben, staat niets ons in de weg om de vriezer 

ook te laten draaien. De huidige is helaas kaduuk, inmiddels is 

bestuur bezig een nieuwe te bestellen.  

  
Gedacht wordt aan de aanwezigheid van ijsjes, tosti’s of anders. Alle ideeën voor permanente producten 

voor de prijslijst zijn welkom. Let wel!. het moet (langer) houdbaar zijn, we moeten nu helaas teveel 

weggooien. In de kantine is een tostiapparaat aanwezig, net als een magnetron en een elektrische 



bakplaat voor bv hamburgers. (ook handig voor competitiegasten)  PS. Als iemand nog ergens een 

Airfryer weet te liggen,  deze is van harte welkom     

   

 

Reclameborden.  

Ook is het bestuur bezig om Promotieborden te maken 

voor het park. Hier kunnen passanten en bezoekers van 

de sportterreinen informatie verkrijgen over de 

Tennisvereniging, wat er kan en hoe ze ons bereiken. Er 

komt een op het hek bij de straat en een bij de ingang van 

het kaats/tennisveld. Dit is het concept, er zullen nog 

aanpassingen gedaan worden.      

  

  

 

Sponsering. 

Het zou leuk zijn meer sponsoren te hebben. Hierdoor kunnen we alles onderhouden en kan het 

lidmaatschap beperkt blijven. 

Iedereen die wel eens een potentiële sponser spreekt en hier aan denkt zou dit eens kunnen vermelden. 

Laten we allen ons netwerk gebruiken. Het is dan wel goed om te weten waar we over praten. 

Er kan aangegeven worden dat sponsorbord of ophangdoek 100 euro per jaar kost (voor nieuwe 

sponsoren). Een bord laten maken doen we dan voor een bedrag van 150 euro. Informeren wat een doek 

kost kan bij bestuur. Daarnaast zijn er nog vlaggenpalen leeg, een vlag kost 75 euro sponsering per jaar. 

Dus; Als je toevallig hierover spreekt, of spreekt met iemand van een bedrijf rond Berlikum, vraag het dan 

gewoon even.. Alvast dank. 



 

 

 

 

Baan gereserveerd. September.  

De baan kan gereserveerd worden voor familie/vrienden of bedrijfs-uitjes. Maak er gebruik van!!!  

In dat kader is de baan 28 September gereserveerd voor een familiedag van een van onze leden.  

 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  


